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روشن:

تمام اعتبار و حیثیت بیرانوند 
از پرسپولیس است   

پیشکســوت باشگاه اســتقلال گفت: 
به عنوان یک هــوادار تیم می گویم که 

استقلال نیازی به بیرانوند ندارد.
فارس، حســن  به گزارش خبرگزاری 
روشن در مورد سقف قرارداد بازیکنان 
در لیگ برتر فوتبــال گفت: این طرح 
را من 15 سال اســت شنیدم که قرار 
است اجرا شــود. فکر می کنم در حال 
حاضر 14، 15 تیم ما دولتی هستند. بد 
نیست که تعیین سقف و قیمت کنند 
و می شــود این کار را کرد به شــرطی 

که روی آن نظارت و دقت داشــته باشند. یعنی پسرخاله دخترخاله ای نشود! 
نمی شــود مثلًا برای استقلال و پرسپولیس فلان بودجه را تعیین کنند و برای 
یک تیم دیگر نه. الآن برعکس شده و آنها که مستقیم کار می کنند، بودجه شان 
10 برابر این دو تیم اســت. من خودم یک ریال هم از اســتقلال نگرفته ام، اما 
پیشکسوتانی داریم که مســئولان باشگاه نمی دانند خانه شان کجاست و حالا 
مریضی شــان بماند. تا حالا هر مدیری آمده یک کبریت هم نیاورده اســت و 
هرکسی انتخاب شده به قول قدیمی ها با یک مینی بوس آمده و با یک کامیون 

رفته است.
وی ادامه داد: اگر مدیریت کلان باشــگاه ها را درست کنیم، بچه های مردم به 
ســر و سامان می رسند. تیم ملی ما ضعیف است، چون اساس کار در باشگاه ها 

درست نیست.
پیشسکوت باشگاه استقلال در مورد حضور بیرانوند در این تیم و مبلغ نجومی 
قرارداد وی گفت: قبل از انقلاب قانون داخلی داشــتیم که از این دو تیم کسی 
جابه جا نشــود؛ هم به پروین و هم به خود من پیشــنهاد می شد، اما اصلًا به 
خودمــان به خاطر مردم اجازه نمی دادیم این مســئله مطرح شــود؛ الآن هم 
استفاده معنوی آن را می بریم. وقتی قرارداد می بستیم رایکوف، مربی مان همه 
را دور میز جمع می کرد و می گفت آنها که تیم ملی هســتند و بازی می کنند، 
35 هزار تومان، آنها که تیم ملی هســتند و بازی نمی کنند 30 هزار تومان و 
بقیه هم 20 هزار تومان. مثل الآن نبود که از کنار قرارداد بازیکنان افراد دیگری 
هم سهیم باشند و دلال ها و سرپرست و مدیرعامل سود ببرند. الآن در فوتبال 
ما همه آلوده هســتند و نمی شود آن را تعطیل کرد، اما اگر این کار را بکنیم و 

دوباره بسازیم، بهتر خواهد بود.
وی در مورد اینکه الآن فوتبال حرفه ای شده و جابه جایی بازیکنان چیز عجیبی 
نیســت، گفت: بله من هم قبل از انقلاب را گفتم. الآن حرفه ای شــده و باید 
اخلاق هم حرفه ای باشــد؛ پول گرفتن هم باید حرفه ای باشد. در دنیا بازیکنی 
که قرارداد می بنند خودش پولش را در می آورد؛ مسی قرارداد می بندد و باشگاه 
یک هفته ای پولش را در می آورد. بیرانوند هم بهترین گلر ایران است و حرفی 
نداریم، اما ما می گوییم بد است بازیکنی که از یک باشگاهی در آن رشد کرده، 
آن را رها کند و جای دیگری برود. من در استقلال کاره ای نیستم، اما به عنوان 
یــک هوادار می گویم ما نیازی به این بازیکن نداریم و در همان تیم خود بماند 
یا به باشگاه دیگری برود. تمام اعتبار و حیثیت او از پرسپولیس است و با رفتن 

از این تیم خدشه دار خواهد شد.
وی ادامــه داد: ما باید قوی تر باشــیم و از وزیــر ورزش توقع داریم که قوی تر 
عمل کند؛ وقتی خودش هم عضو این تشکیلات است باید محکم تر عمل شود. 
اینکه سقف گذاشته اند کمی مشکل است و کار را برای ما سخت می کند؛ اگر 
محدودیت هــا را بردارند، بهتر می شــود و از وزیر ورزش خواهش می کنم این 
موضــوع را هم پیگیری کند. حقوق قهرمانان ما یک میلیون و 20 هزار تومان 

است که اگر ندهند بهتر است؛ دولت کاری کند که برای همه ماندگار شود.
روشــن در مورد حضور نکونام در استقلال و عملکرد این باشگاه در فصل نقل 
و انتقالات، خاطر نشــان کرد: اینکه دست خارجی های ناتوان قطع شده است 
خوشــحال هستم؛ مربیان ایرانی را کی روش از بین برد و کسی جرأت نداشت 
حــرف بزند. ما بهترین مربیان دنیا را داشــتیم؛ اگر مربی خوب خارجی بیاید 
خیلی خوب اســت و اگر نه، ایرانی ها باید باشــند و از هم حمایت کنند. برای 
نکونام آرزوی ســلامتی و موفقیت دارم و به خودش هم گفته ام که اگر تنهایی 

بخواهد به جنگ برود، شکست می خورد.

پیروانی بیرانوند
را آنفالو کرد

سرپرســت پرسپولیس در صفحه شــخصی خود، علی رضا بیرانوند را آنفالو 
ســرخ ها عجیب تــر از قبل کرد تا ماجــرای گلر ملی پوش با 

دنبال شود.
بیرانوند که روز گذشته با به گزارش ورزش سه، علی رضا 
خود را با پرسپولیس فسخ حضور در سازمان لیگ قرارداد 
عجیــب جدایی از این تیم کرده بــود تــا وارد ماجرای 

استقلال  پیشنهاد  وضعیت و  همچنان  شود، 
دنبال  را  می کند.پرابهامی 
در افشــین پیروانی  گذشــته  روز  که 
شخصی  بــا صفحه  پســتی  خــود 
هیچ  از مضمــون  بزرگتــر  نامــی 
لیس  ســپو منتشر پر را  نیســت 
علی رضــا کرده بود، اکنون  نیــز 
از  را  صفحه شــخصی بیرانونــد 
کرده  آنفالو  خود 
تــا این ماجــرا با 

بیشــتری  ابهــام 
همراه باشد.

طی ســاعات اخیر 
شــایعات  البتــه 

اینکه  دربــاره  زیادی 
بیرانونــد احتمــالًا بار 
پرسپولیسی ها  با  دیگر 
پای میــز مذاکره برای 
گیرد،  قرار  بازگشــت 
منتشــر شده است و 
بایــد دید در نهایت 
این ماجــرا به کجا 

خواهد رسید.

به نظر می رسد که استقلالی ها امید چندانی به توافق 
با باشــگاه ســانتاکلارا ندارند و ممکن است محمد 

محبی فصل بعد را در تیم دیگری به میدان برود.
به گزارش ورزش ســه، با حرف هایی که علی امیری 
انجام داد، مشخص شد که سانتاکلارا اساساً مسئله 
مفاد انتقال قرارداد قرضی با استقلال را قبول ندارد و 
محمد محبی به باشگاه سومی در لیگ روسیه انتقال 

پیدا خواهد کرد.
اســتقلال در ماه های اخیر ســخت در تلاش بود تا 
بتواند با ارائه مبلغی به باشــگاه سانتاکلارا، قرارداد 
محبی را دائمی کند، اما عدم پرداخت یکی از اقساط 
این انتقال قرضی ســبب شد تا تیم پرتغالی زیر بار 
تفاهم نامه قبلی نرود و کار به شــکایت و تشــکیل 

پرونده در دادگاه CAS کشیده شود.
تیم پرتغالی مدعی است از آنجایی که یکی از اقساط 
انتقال محبی به درســتی و در زمان مقرر پرداخت 
نشــده، تفاهم نامه ای که با استقلال به امضا رسیده 

فاقد اعتبار است و حالا سانتاکلارا برای دائمی شدن 
حضور این بازیکن در استقلال، زیر بار مبلغ 600 

هزار یورو نمی رود.
علی امیــری، قائــم مقام باشــگاه 
اســتقلال در تماس تلفنی با برنامه 
فوتبــال برتر درخصــوص آخرین 
وضعیت وینگر بوشــهری به صحبت 
پرداخت و مشــخص بــود که جدایی 
محبی از جمع آبی های پایتخت قطعی است.

امیری در پاسخ به این سؤال میثاقی که قرار بود روز 
گذشته مبلغی به حساب ســانتاکلارا واریز گردد تا 
بحث پرداخت 600 هزار دلار برای دائمی شدن این 
انتقال آغاز شود، اظهار داشت: چنین چیزی صحیح 
نیست؛ در زمان مدیریت آقای فتح الله زاده مبلغ 240 
هزار یورو به حســاب باشگاه سانتاکلارا واریز شد که 
می دانید 90 هزار یورو آن به حساب نشست و 150 
هزار یورو طلبکار شدیم. این باشگاه خواستار ابطال 
قرارداد شــد و این پرونده در دادگاه CAS باز است. 
ما بارها با باشگاه سانتاکلارا مذاکره کردیم و خواستار 
اعلام یک شماره حســاب جدید شدیم تا نسبت به 
واریز وجه اقدام کنیم؛ آنها گفتند این قرارداد را کلًا 

قبول ندارند.
با وجود اینکه امیری از تعیین یک نماینده در پرتغال 
برای مذاکره با سانتاکلارا خبر داد، اما مشخصاً جدایی 

محمد محبی از استقلال قطعی است، چراکه باشگاه 
ســانتاکلارا دیگر زیر بار تفاهم نامه قبلی برای دائمی 
شدن قرارداد محبی به مبلغ 600 هزار یورو نمی رود 
و به باشــگاه های خواهان وی اعلام کرده که برای به 
خدمت گرفتن وینگری بوشهری، باید مبلغ بند فسخ 

وی؛ یعنی رقم 3 میلیون یورو پرداخت شود.
ســانتاکلارا در پایان فصل جاری به لیگ یک سقوط 
کرد و حالا مایل است محمد محبی را قطعی بفروشد 
تا بخشی از هزینه های تیم در فصل جاری را تأمین 
کنــد و این مســئله از جمله دلایــل مخالفت تیم 
پرتغالی با انتقال 600 هزار یورویی به استقلال است. 
در همین خصوص خبر می رسد که باشگاه روستوف 
روسیه برای جذب محبی با طرف مقابل وارد مذاکره 
شــده و رقم خــوب و قابل توجهی بــرای پرداخت 
رضایت نامه بازیکن ایرانی ســانتاکلارا پیشنهاد داده 

است.
در زمــان برگزاری دیدار دوســتانه میــان ایران و 
روســیه در فروردین امسال، والری کارپین سرمربی 
روس ها عملکرد محبی را پســندید و از آنجایی که 
این ســرمربی هم إزمان هدایت باشــگاه روستوف را 
برعهده دارد، مذاکرات برای جذب وینگر بوشــهری 
آغاز شــده و انتظار می رود که تصاویر او با لباس تیم 
سابق سردار آزمون و سعید عز ت اللهی طی روزهای 

آینده منتشر شود.

 داور بین المللــی بیلیارد گفــت: وزارت ورزش در 
انتخابات فدراســیون بیلیارد به  خصوص برگزاری 
قوانیــن خود عمــل کند و در خصوص تشــکیل 
مجمع انتخابات در زمان تداوم سرپرســتی رئیس 

فدراسیون نظارت ویژه داشته باشد.
حبیب کتابچی، داور بین المللی بیلیارد اســت که 
67 ســال سن و نشان گُلدن در داوری بین المللی 
این رشــته را دارد. او در گفت وگو با شــیرازنوین 
به نکاتی در خصوص برگزاری انتخابات ریاســت 
فدراســیون بولینگ و بیلیارد کشور اشاره می کند 

که هر چهار سال، یک بار برگزار می شود.
کتابچی با اشــاره به انتخابــات اخیر که در تاریخ 
11 تیرماه برگزار شد، اظهار می کند: اکنون حدود 
15 سال اســت که آقای هاشم اسکندری، رئیس 
فدراســیون بولینگ و بیلیارد کشــور است؛ یعنی 
سه دوره متوالی به عنوان رئیس فدراسیون حضور 

داشته است.
وی ادامــه می دهد: همچنین پس از این مدت، 6 
ماه انفصال از خدمت داشــته و بعد از آن 3 دوره 
متوالی 3 ماهه هم به عنوان سرپرســت فدراسیون 
حضورش در این ســمت تداوم یافته اســت و در 
انتخابات اخیر شــاهد ایــن بودیم که وی به علت 
اینکه خودش یکی از کاندیداها بوده اســت برای 

زمــان خریدن در خصوص تأییــد صلاحیت خود، 
برگزاری انتخابات را 8 روز عقب می اندازد و در روز 
برگــزاری انتخابات هم با وجود اینکه از عدم تأیید 
صلاحیتش مطلع است، وانمود می کند که بی اطلاع 

بوده است. زمانی که انتخابات در حال برگزاری بود 
و در همان جلســه، عدم تأیید صلاحیتش را اعلام 
می کنند که جلســه را تــرک می کند و با هواداری 
یکی از هوادارانش هــم رأی دهندگان به بیرون از 
جلســه می روند و جلسه انتخابات منحل شده و به 

2 هفته دیگر مؤکول می شود.
این داور بین المللی بیلیــارد تصریح می کند: برابر 

قانون انتخابات فدراسیون ها، سرپرست در دوره 3 
ماهه موظف است که مقدمات مجمع را فراهم کند 
تا انتخابات ریاست فدراسیون برگزار شود؛ با توجه 
به اینکه سرپرست بیش از 2 دوره متوالی نمی تواند 
در پست خود باشد؛ یعنی طی 2 دوره حداکثر باید 

مجمع انتخاباتی را برگزار کند، اکنون ســؤال بنده 
از وزارت ورزش این اســت که چرا برای دور سوم 
سرپرستی شخص جدیدی را جایگزین نمی کنند؟

وی همچنیــن می افزایــد: آیا تیــم فعلی مدیریت 
انتخاباتی  فدراسیون که مســئول برگزاری مجمع 
از طــرف فدراســیون را  اســت، رأی دهنــدگان 
مهره چینــی و مدیریت نمی کنــد؟ آیا دبیر مجمع 

منصف و بی طرف عمل می کند؟ 
کتابچی ضمن اشاره به مصاحبه هاشم اسکندری، 
رئیس فدراســیون بولینگ و بیلیارد کشور اظهار 
می کنــد: وی در مصاحبــه خود گفته اســت که 
در دوره او در ایــن مســئولیت، 132 مدال غرب 
آســیا، آســیایی و جهانی گرفته اند و سؤال بنده 
این اســت چند قطعه از این مدال ها به وســیله 
ورزشــکارانی گرفته شــده که در دوره تصدی او 

آموزش دیده اند؟
وی تأکید می کند: عمده این مدال ها به وســیله 
آقایــان حســین وفایی، ســهیل واحــدی، امیر 
سرخوش و سیاوش مزینی گرفته شده که همگی 
در دوره ریاســت آقای شــعبانی فرد و قبل از او 
آموزش دیــده بودند و در زمــان تصدی وی به 
بار نشســتند و موفق به دریافت مدال شدند؛ اگر 
ضرب المثــل »دیگران کاشــتند و ما خوردیم/ ما 
بکاریم و دیگران بخورند«، درست باشد در حالی 
که قسمت اول این مثال درست است، در قسمت 

دوم کاشته آقای اسکندری چیست؟
کتابچی در پایان با آرزوی برگزاری یک انتخابات 
سالم و دور از حاشیه خواستار توجه وزارت ورزش 
به برگــزاری این دوره از انتخابات شــد و تصریح 
کرد که از وزارت ورزش انتظــار داریم که حداقل 
برابر قانون خود در برگزاری انتخابات فدراســیون 

عمل کند.

ستاره استقلال در 

ستاره استقلال در 

تیم سابق آزمون 

تیم سابق آزمون 

و عزت اللهی
و عزت اللهی

داور بین المللی بیلیارد در گفت وگو با شیراز نوین:داور بین المللی بیلیارد در گفت وگو با شیراز نوین:

انتخابات باید شفاف برگزار شود انتخابات باید شفاف برگزار شود 
کتابچی:وزارت ورزش در برگزاری انتخابات فدراسیون بیلیارد به قوانین خود عمل کند

 مریم شمالیان- شیرازنوین:
shomalianm@gmail.com

قلیچ: 

بیرانوند به استقلال برود 
فوتبالش تمام می شود   

پیشکســوت پرسپولسی در مورد فســخ قرارداد بیرانوند و تمایلش به رفتن به 
استقلال صحبت کرد.

به گزارش ایلنا،  وحید قلیچ در خصوص فســخ قرارداد بیرانوند با پرســپولیس 
اظهار داشت: این خبر واقعاً برای من جای تعجب داشت و از شنیدن آن شوکه 
شدم. واقعاً پرســپولیس چه چیزی باید به یکی مثل بیرانوند بدهد تا او کمی 
قدردان و وفادار باشد. واقعاً این حرکت او اوج بی انصافی در حق پرسپولیس بود 
و همه می دانند، بیرانوند اگر امروز برای خودش کسی شده است از صدقه سر 
پرسپولیس است و از پرسپولیس به همه جا رسید و گلر تیم ملی شد و به اروپا 

رفت و الآن پولش از پارو بالا می رود.
وی در مورد شــایعات پیوستنش به اســتقلال هم گفت: اینجا مشخص است 
که اگر این اخبار صحت داشــته باشد فقط پای پول وسط است وگرنه چطور 
می  شــود به تیمی برود که تا دیروز گردن هوادارانشــان را می خواست ببرد و 
از آنها فحش های رکیک می شــنید؟ مگر چند وقت از آخرین بازی در فینال 
جام حذفی گذشته و چطور می رود به باشگاه استقلال برای مذاکره؟ مشخص 
است که همه این ها به خاطر پول است ولی بیرانوند مگر محتاج نان شب است 
که برای چند میلیارد کمتر یا بیشــتر به تیمش و هوادارانی که او را به اینجا 
رســاندند، پشت می کند؟ او که وضعش خوب اســت حالا کمی خواسته های 
مالی اش را کم کند و با پرســپولیس ادامه دهد و اگر ادامه فوتبالش را دوست 

دارد باید این کار را بکند.
پیشکســوت پرســپولیس ادامه داد: به بیرانوند توصیــه می کنم فکر رفتن به 
اســتقلال را از سرش بیرون کند؛ اگر این اتفاق بیفتد فوتبال او تمام می شود. 
این را تردید نداشــته باشید. اگر چنین اشــتباه بزرگی مرتکب شود هواداران 
پرســپولیس اجازه نمی دهند او نفس بکشد چه برسد به اینکه بخواهد فوتبال 
بازی کند. قطعاً بازی او به شــدت افُت خواهد کرد و بعد از مدتی محو خواهد 
شــد؛ مگر خودش را بخواهد بزند به بی خیالــی و بی توجهی که بعید می دانم 
بتواند از زیر این فشــار در برود. به او توصیه می کنم چنین اشــتباه بزرگی را 

مرتکب نشود.
قلیچ در مــورد اینکه رفتارهای خودش باعث ناراحتی هواداران پرســپولیس 
شــده و حالا از این تیم دفاع می کند هــم توضیح داد: من صلاح و خیر تیمم 
را می خواهم؛ شــاید چون یک ســری حرف حق می زنم برخی از دســت من 
دلخور شــوند، ولی من دوستدار تیمم هســتم. من با پرسپولیس بزرگ شدم 
و با پرســپولیس هم می میرم و به پیشــانی من نوشته شــده است و الآن هم 
بیرانوند را با اینکه از او خوشــم نمی آید، دلســوزانه نصیحت می کنم. هم او به 
درد پرسپولیس می خورد و هم پرسپولیس برایش بهترین است؛ بهتر است که 

تصمیم غیر عاقلانه ای نگیرد.

شکایت مدافع 
سابق فجر از 

استقلال
مدافع ســابق استقلال بابت مطالباتش از 

این تیم شکایت کرد.
به گزارش ایســنا، محمد دانشگر، 
مدافع سابق استقلال بابت 
مطالباتــش از ایــن تیم 

شکایت کرد.
دانشــگر که ابتدای فصل 
گذشــته بــه ســپاهان 
هنوز  پیوســت  اصفهان 
از  را  طلبــش  نتوانســته 
استقلال بگیرد و به همین 
انضباطی  کمیتــه  به  منظور 

شکایت کرد.
باشگاه استقلال قصد دارد به زودی جلسه ای را با این بازیکن برگزار کند.

طارمی آخرین خرید منچستر 
یونایتد در تابستان

رسانه انگلیسی نوشت: ستاره ایرانی شاید آخرین خرید نقل و انتقالات تابستانی منچستر 
یونایتد باشد. به گزارش خبرگزاری فارس، نام مهدی طارمی، ستاره تیم ملی کشورمان 
و عضو باشگاه پورتو این روزها به همراه منچستر یونایتد مطرح می شود. در جدیدترین 
خبر صفحه »UtdTruthful« انگلیس خبر داد باشگاه منچستر یونایتد 120 میلیون پوند 
برای نقل و انتقالات تابســتانی آماده کرده اســت. 55 میلیون پوند برای جذب میسون 
مونت هزینه می شود؛ اگر آندره اونانا قبول کند 45 میلیون پوند برای امضای قرارداد با او 
هزینه می شود. تنها 20 میلیون پوند از بودجه نقل و انتقالات باقی می ماند که تنها برای 
جذب مهدی طارمی کافی اســت. طارمی در فصل گذشته با پورتو درخشش بی نظیری 
داشت و موفق شد 22 گل به ثمر برساند و جایزه آقای گلی را کسب کند. ستاره ایرانی 

علاوه بر منچستر یونایتد مورد توجه میلان، سویا و مارسی هم قرار دارد.


